
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

ĀRKĀRTAS  

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 21.novembrī                                                                                  Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids-atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā (jautājuma izskatīšanas turpinājums). 

2. Par kultūras jomas pilnveidošanu (INFORMATĪVS) - jautājuma izskatīšanas 

turpinājums. 

3. Par Balvu novada iedzīvotāju un viesu apmierinātību ar kultūras piedāvājumu. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska (attālināti-ar balss 

tiesībām), deputāts Sandra Kindzule, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 

(attālināti-ar balss tiesībām) 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos 

Tamāra Locāne, Balvu novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Balvu novada Izglītības pārvaldes Ekonomiste Ieva 

Sīle, Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, laikraksta Vaduguns žurnāliste 

Maruta Sprudzāne, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, Sabiedrisko attiecību nodaļas Sabiedrisko attiecību speciāliste Agrita Luža, 

Viļakas kultūras nama direktore Inese Lāce, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja 
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vietnieks Inta Kaļva, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Briežuciema tautas 

nama vadītāja Zita Mežale, Vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja Ilona Ločmele, Balvu 

sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Kancelejas un personāla nodaļas personāla 

speciāliste Ausma Duļevska, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, 

Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Viduču 

pamatskolas direktora pienākumu izpildītāja Anželika Ločmele, Tehniskās nodaļas vadītājs 

Andris Zelčs, Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākais 

sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, Kancelejas un personāla nodaļas personāla 

speciāliste Inese Siliņa, Rugāju muzeja vadītāja Velga Vīcupa, Balvu Mākslas skolas direktora 

vietnieks (izglītības jomā) Anita Kairiša, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Sandra 

Pundure, Rekavas vidusskolas direktore Žanna Maksimova, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja 

Dzintra Pipcāne, Bērzpils pamatskolas direktore Ilona Stepāne, Balvu novada Bāriņtiesas 

priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Attīstības plānošanas nodaļas projekta vadītāja Vineta 

Zeltkalne, Rugāju pagasta pārvaldes  vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu novada Pašvaldības 

policijas vadītāja Rita Kravale, Krišjāņu Tautas nama vadītāja Inese Kalniņa, Krišjāņu pagasta 

pārvaldes vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Lazdukalna Saieta nama vadītāja Antra Leone, 

Naudaskalna Tautas nama vadītāja Aina Biseniece, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Vectilžas sporta un atpūtas centra vadītāja 

Maruta Arule, Balvu novada Kultūras pārvaldes kultūras darba vadītāja Iveta Tiltiņa, Balvu 

novada Bērnu un jauniešu centra direktore Agnese Puļča, Tilžas Kultūras un vēstures nama 

vadītāja Daiga Lukjanova, Viļakas pilsētas pārvaldes saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, 

Rugāju pagasta pārvaldes Klientu apkalpošanas speciāliste Daiga Logina, Baltinavas pagasta 

pārvaldes vadītāja Sarmīte Tabore, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Balvu muzeja 

vadītāja Iveta Supe, Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas nodokļu 

administratore Iveta Voiciša, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietnieks sociālajos 

jautājumos Ligita Zelča, Viduču pamatskolas direktore Ināra Sokirka, Medņevas pagasta 

pārvaldes vadītājs Juris Prancāns, Viduču pamatskolas Ēku un apsaimniekojamās teritorijas 

pārzinis Aleksandrs Logins, Kubulu pirmsskolas izglītības iestāde "Ieviņa" vadītājs Inga 

Eisaka, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja 

Viktorija Puka, Rugāju tautas nama vadītāja Gunta Grigāne 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Svetlana Pavlovska - personīgu iemeslu dēļ 

 

1.§ 

Par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā (jautājuma izskatīšanas turpinājums) 

 

Ziņo Inese Circene: Turpina ziņot, prezentēt un sīkāk paskaidrot par izglītības iestāžu tīklu 

Balvu novadā. Skaidro, ka šobrīd tiek piedāvāti risinājumi, kādi 

konkrēti varētu būt. Skaidro, ka viens no risinājumiem būtu ar 

2023.gada 1.decembri samazināt darba laiku vakara grupai PII 

“Pīlādzītis” un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, cik bērnus tas ietekmēs un, kāds būs ietaupījums pašvaldības 

budžetā. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Skaidro, ka komiteja dod savu atzinumu Izglītības pārvaldei tālāk 

kārtot šo jautājumu, jo nav nepieciešams domes lēmums par šī 

jautājuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka 2.risinājums varētu būt ar 2024.gada 31.maiju Kubulu PII 

“Ieviņa” naktsgrupas slēgšana. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Skaidro, ka komiteja dod savu atzinumu Izglītības pārvaldei tālāk 

kārtot šo jautājumu, jo nav nepieciešams domes lēmums par šī 

jautājuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka 3.risinājums būtu ar 2024. gadu slēgt Bērzpils pamatskolas 

Krišjāņu filiāles pirmsskolas izglītības grupu, par ko jau tika runāts arī 

iepriekš un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro un uzskata, ka šo jautājumu būtu nepieciešams 

akceptēt un gatavot jautājumu izskatīšanai jau uz šo domes sēdi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par jautājuma aktualizēšanu, par bērnu transportēšanu 

uz izglītības iestādēm, uzskata, ka būtu tas jādara, par risinājumiem, 

kas notiek tālāk ar ēku. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka atturēsies šajā jautājumā, jo joprojām nav īsti skaidrības, 

kas notiks tālāk ar ēku, bērniem, darbiniekiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt priekšlikumu virzīt jautājumu par Bērzpils 

pamatskolas Krišjāņu filiāles pirmsskolas izglītības grupas slēgšanu 

izskatīšanai 23.novembra domes sēdē papildus darba kārtībā. Uzdot 

jautājumu izskatīšanai sagatavot Izglītības pārvaldei, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar 5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns) balsīm par, pret - nav, atturas 1 

(Sandra Kindzule). Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka 4.risinājums par PII Medņevas “Pasaciņa” a) 

Būvinspekcijas norādījumu izpildīšana, b) pievienot Viļakas PII 

“Namiņš”, kā programmas īstenošanas vietu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka būtu jāizrunā ar iestādes vadītāju, darbiniekiem, 

vecākiem. Atsevišķa sapulce būtu nepieciešama, lai varētu šo 

jautājumu risināt. Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalsīt priekšlikumu virzīt jautājumu par PII "Pasaciņa" 

likvidāciju un noteikt, ka programmas īstenošanas vieta tiks noteikta 

Viļakas PII "Namiņš" izskatīšanai decembra Izglītības, kultūras un 
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sporta jautājumu komitejas sēdē, par ko komitejas locekļi nobalso ar 6 

(Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) balsīm par, pret - nav, atturas - nav. 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Skaidro, ka 5.risinājums varētu būt ar 2024.gada 1.septembri slēgt 

atsevišķus internātus vai samazināt likmes internāta pedagogiem un 

sīkāk par to paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai šis jautājums ir izrunāts ar iestāžu vadītājiem, vai piekrīt šim 

risinājumam. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kidzule: 

Sīkāk paskaidro un uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzdod jautājumu par internātu apmeklētību un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka vēlāk vēlētos dzirdēt kādu starpziņojumu par to, kā risinās 

šis jautājums. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Skaidro, ka komiteja dod savu atzinumu Izglītības pārvaldei tālāk 

kārtot šo jautājumu, jo nav nepieciešams domes lēmums par šī 

jautājuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk skaidro par Viduču pamatskolu un sīkāk paskaidro, ka varētu 

būt šādi risinājumi: a) Būvinspekcijas norādījumu izpildīšana b) 

Viduču pamatskolas slēgšana-reorganizācija, pievienojot Viļakas 

vidusskolai, kā programmas īstenošanas vietu (Klāsteris) - Žīguru 

pirmsskolas grupas pievienošana Viļakas PII “Namiņš”, kā 

programmas īstenošanas vieta 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Anželika Ločmele: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt izteikto priekšlikumu - 1. Virzīt jautājumu par Viduču 

pamatskolas slēgšanu- reorganizāciju, pievienojot Viļakas 
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vidusskolai, kā programmas īstenošanas vietu izskatīšanai decembra 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē. 2. Virzīt 

jautājumu par Žīguru pirmsskolas grupas pievienošanu Viļakas PII 

"Namiņš" kā programmas īstenošanas vietu izskatīšanai decembra 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē, par ko 

komitejas locekļi nobalso ar 6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) balsīm par, 

pret - nav, atturas - nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par provizorisko izglītojamo skaitu 2024./2025.m.g. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā par 3 gadu perspektīvu uz ko varētu cerēt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par dzimstības statistiku konkrētos pagastos 3-4 gadu griezumā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šo informāciju varētu sniegt uz decembra komitejas sēdi 

un lūdz atsūtīt informāciju uz e-pastiem. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par pagarinātās grupas nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinska: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka komiteja dod savu atzinumu Izglītības pārvaldei tālāk 

kārtot šo jautājumu, jo nav nepieciešams domes lēmums par šī 

jautājuma apstiprināšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un tiek saņemts 

komitejas akcepts izteiktajiem priekšlikumiem - virzīt jautājumu par 

Bērzpils pamatskolas Krišjāņu filiāles pirmsskolas izglītības grupas 

slēgšanu izskatīšanai 23.novembra domes sēdē papildus darba kārtībā 

un uzdot jautājumu izskatīšanai sagatavot Izglītības pārvaldei, virzīt 

jautājumu par PII "Pasaciņa" likvidāciju un noteikt, ka programmas 

īstenošanas vieta tiks noteikta Viļakas PII "Namiņš" izskatīšanai 

decembra Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē, 

virzīt jautājumu par Viduču pamatskolas slēgšanu- reorganizāciju, 

pievienojot Viļakas vidusskolai, kā programmas īstenošanas vietu 

izskatīšanai decembra Izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sēdē, virzīt jautājumu par Žīguru pirmsskolas grupas 

pievienošanu Viļakas PII "Namiņš" kā programmas īstenošanas vietu 

izskatīšanai decembra Izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sēdē. Komitejas loceklis I.Slišāns plkst.12.28 atstāj 

komitejas sēdi un vairs nepiedalās sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par izglītības iestāžu tīklu Balvu novadā tiek 

pieņemta zināšanai un tiek saņemts komitejas akcepts 

izteiktajiem priekšlikumiem. 

 

2.§ 

Par kultūras jomas pilnveidošanu (INFORMATĪVS) - jautājuma izskatīšanas 

turpinājums 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par kultūras jomas pilnveidošanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka vēlas saprast, ko īsti mēs gribam darīt un kāds tam visam 

ir mērķis. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kuri tautas nami nenodrošina šīs visas funkcijas, kas ir atrunātas 

likumā. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka ir jāmainās, 

jāpilnveidojas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro un jautā par lietvedības funkcijām. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, kas tieši būtu jādomā, kāds īsti mērķis. Jautā par pārvaldību, kā 

tā veidosies. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par kultūras pārvaldes funkcijām. 

Izsaka viedokli 

Tamāra Locāne: 

Sīkāk paskaidro par atalgojumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, ja funkcijas būs noteiktas centralizēti, tad, kas īsti tās veiks. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šobrīd runa neiet par ietaupījumu, bet par pārvaldību un 

pārraudzību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, ko tad īsti darīs kultūras nami. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka šis mērķis ir koncentrēts, lai vairāk varētu nodrošināt un 

strādāt tieši uz pasākumiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka šo jomu jāsākārto tā, lai pēc iespējas labāk var strādāt un 

rast risinājumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būtu jāizlemj par struktūrvienībām vai veidojam tās pie 

Balvu Kultūras un atpūtas centra, vai Kultūras pārvaldes. Skaidro, ka 

pašai loģiski liekas, ka tās tiek veidotas pie Balvu Kultūras un atpūtas 

centra. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka jāsaprot, kas tad tos pienākumus veiks, ja netiks veidotas 

jaunas štata vienības. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka loģiski būtu, ka struktūrvienības tiktu izveidotas pie Balvu 

Kultūras un atpūtas centra. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka komanda būtu jāveido nevis pēc teritorijām, bet pēc 

pagastu funkciju sadalījuma, lai tās funkcijas būtu loģiski sadalītas, 

savstarpēji izlīdzināt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai kultūras darbinieki saprot šo pārmaiņu būtību. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka iepriekš bija pārliecināta, ka visa darbība tiks virzīta uz 

Kultūras pārvaldi. Ar kādām metorēm tiks motivēti šie cilvēki darīt šos 

darbus. Gribētos dzirdēt no Kultūras pārvaldes, vai tiešām paši esam 

šim gatavi. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro par Kultūras pārvaldes funkcijām, struktūru. Sīkāk 

skaidro par to, ka Kultūras pārvalde būtu tā, kas visu koordinē. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka gribētu lūgt, lai paredzamajā sapulcē, kas plānota ar 

kultūras vadītājiem būtu viss izrunāts par modeli, kāds ir plānots. 

Sīkāk skaidro, ka vēlētos dzirdēt par konkrētiem pagastiem. Skaidro 

par muzejiem, ka būtu nepieciešams runāt par nosaukuma maiņu. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk skaidro par muzejiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu jāizlemj par struktūrvienību, kur tā būs un kas par to 

būs atbildīgs. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka būtu vēlams, ka nākošajā komitejas sēdē tiks iesniegta 

detalizēta informācija par struktūru, kas atbildēs par šo struktūrvienību 

darbu un funkciju pārdali, kas to darbu darīs. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro par Kultūras pārvaldes pasākumiem. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Strukturizētāk paskaidro par Kultūras pārvaldes darbu un 

struktūrvienību pārņemšanu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka būtu jāizdomā 2-3 varianti un komitejas sēdē sīkāk par 

tiem būtu jāinformē. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par metodiskā centra izveidi. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un tiek uzdots 

uzdevums Kultūras pārvaldei sagatavot uz decembra Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas sēdi detalizētu informāciju par kultūras 

jomas pilnveidošanu (struktūrvienību funkciju pārņemšanu, Kultūras 

pārvaldes darba organizēšanu, metodisko centru izveidi) iesniedzot 

konkrētus priekšlikumus par šo jautājumu. Komitejas locekle 

S.Kindzule atstāj komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Egons 

Salmanis) 

"pret" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sniegtā informācija tiek pieņemta zināšanai un tiek 

uzdots uzdevums Kultūras pārvaldei sagatavot uz 

decembra Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdi 

detalizētu informāciju par kultūras jomas pilnveidošanu 

(struktūrvienību funkciju pārņemšanu, Kultūras 

pārvaldes darba organizēšanu, metodisko centru izveidi) 

iesniedzot konkrētus priekšlikumus par šo jautājumu. 

 

3.§ 

Par Balvu novada iedzīvotāju un viesu apmierinātību ar kultūras piedāvājumu 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada iedzīvotāju un 

viesu apmierinātību ar kultūras piedāvājumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju par Balvu novada iedzīvotāju un viesu 

apmierinātību ar kultūras piedāvājumu pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Sniegtā informācija par Balvu novada iedzīvotāju un 

viesu apmierinātību ar kultūras piedāvājumu tiek 

pieņemta zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:35 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 

 


